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Vragen van het lid Hazekamp (PvdD) aan de staatssecretaris van 
Economische Zaken, Landbouw en Innovatie over het uitsterven van de witte 
kievitsbloem (ingezonden 13 mei 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Laatste kievitsbloemen ter wereld in Haren»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het uitsterven van de beschermde witte kievitsbloem 
moet worden voorkomen? Zo ja, bent u bereid om samen met Natuurmonu-
menten, waterschap Hunze en Aa’s, aangrenzende agrariërs en de provincies 
Groningen en Drenthe op korte termijn alle maatregelen te treffen die 
noodzakelijk zijn om het uitsterven van de witte kievitsbloem te voorkomen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Is het waar dat de laatste 15 wilde witte kievitsbloemen in Haren met 
uitsterven worden bedreigd, omdat ten behoeve van enkele landbouwers het 
grondwaterpeil laag wordt gehouden in het natuurgebied? Zo ja, wat is uw 
oordeel daarover? Zo nee, waaraan ontleent u die zekerheid? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het mogelijk uitsterven van de witte kievitsbloemen 
laat zien dat het belang van goede natuurbescherming groot is en dat 
natuurorganisaties hierbij een onmisbare rol vervullen? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.gic.nl/nieuws/laatste-kievitsbloemen-ter-wereld-in-haren
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